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Referat 

Regionstyremøte OABR nr. 6/2024-2026.  

Dato:   tirsdag 4. februar 2025 

Sted:   Bryn og Teams 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Karmjit Grewal (Teams), Ingvild Ruud, Stein Log, Per Erling 
Terjesen, Ann-Iren Evensen  

Forfall:  Thomas Sørensen 
Adm.:   Kjetil Moberget, André Hagen 
 

Sak 39/2024-2026 – Godkjenne referat 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Referat fra møte 5/2024-2026 ble sendt ut med sakspapirene. 

Vedtak: 

Referat ble godkjent. 

 

Sak 40/2024-2026 – Habilitet 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det ble gjort en løpende vurdering av styremedlemmenes habilitet gjennom møtet. 

Vedtak: 

Ingen habilitetsutfordringer i dette møtet. 

 

Sak 41/2024-2026 – Regnskap 2024 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Daglig leder informerte om regnskapet for 2024. Følgende kommentarer som følger: 

INNTEKTER 

- Påmeldingsavgiftene er 120’ mindre enn budsjettert. Skyldes færre lag påmeldt i seriespill 

enn ventet. 

- Bøter og gebyrer er betydelig høyere enn ventet. Dels fordi det ikke var budsjettert med 

søknadsgebyrer eller bøter i sanksjonssaker, men 100’ skyldes flere dommergebyrer enn 

ventet. 
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- Det er betydelig mer «andre tilskudd» enn budsjettert. Samtlige av disse inntektene har en 

tilsvarende kostnadspost som går mot inntekten. F.eks. lønn, mat til møter, idrettsutstyr eller 

leie av lokale. 

- Andre driftsinntekter er lavere enn ventet. Dette skyldes i hovedsak at trenerkurs har blitt 

avlyst på grunn av få påmeldte. Det er satt inn tiltak for å få økt gjennomføringstakt i 2025. 

 

UTGIFTER 

- Personalkostnader er noe høyere enn budsjettert, men dette er styrt bevisst 

- Lokalleie blir trolig ca 65’ høyere enn vist i regnskapet. Dette er relatert til halleie til 

regionens aktiviteter (primært seriespill) 

- Fremmedtjenester er høyere enn budsjettert, dels fordi revisjonen ble dyrere enn ventet, og 

dels fordi IT-kostnader på 110’ ikke var budsjettert. 

- Kontor/telefon/porto er relatert til usikkerhet i budsjetteringsøyeblikket 

- Diff på reise/opphold er relatert til usikkerhet i budsjetteringsøyeblikket 

- Premier er det kjørt en betydelig sparsommelig linje på 

- Tilskudd til idrettslag er relatert til «andre tilskudd», men ikke budsjettert 

- Det er bokført 42 622,56 kr i tap fordringer ifm. opprydning i gamle fordringer mot klubber. 

Det meste av kravene er tap tatt ifm. at klubber har lagt ned sin virksomhet, men også noe 

medlemskontingent som er fakturert til klubber noe ikke lenger er ønsker å være medlem av 

NBF. 

 

ANNET 

- Kundefordringer er redusert betydelig siden forrige årsskifte. Det er nå to klubber som står 

for ca halvparten av fordringene. Begge har nedbetalingsavtaler. Det er fremgang selv om 

avtalene ikke følges opp til punkt og prikke. 

- Leverandørgjeld er unormalt stor denne gangen. 

o Noe skyldes fakturaer fra NBF som ikke hadde betalingsfrist før i januar 2025. 

o Men i tillegg har vi fått kontroll fra Lotteri og stiftelsestilsynet, noe som gjør at vi må 

betale tilbake ubenyttede midler pr 31.12.2024 tilsvarende 320.022,80 kr. Vi har 

forpliktelser ovenfor ungdommer i jobb ute i Akershus-klubber, men dette vil 

forhåpentligvis kunne dekkes med andre tilskuddsmidler slik at ungdommene ikke 

blir skadelidende. 

Fremlagt regnskap viste et overskudd på 54 576,31 kr. Ferdig regnskap vedtas senere og sendes ut til 

signering så fort det har vært hos revisor og godkjent av kontrollutvalget. 

Styrets medlemmer påpekte enkelte skrivefeil og en mindre justering av fremstillingen rundt 

sykefravær. 

Etterskrift: I etterkant av møtet kom det inn ytterligere halleiekostnader som tas med i 2024-

regnskapet. 19.02.2025 ble 2024-regnskapet justert slik at resultatet viser et overskudd på  

20 076,31 kr. 
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Sak 42/2024-2026 – Budsjett 2025 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Daglig leder la frem strukturen i regnskapet. Forslag til budsjett ble gjennomgått på kontonivå, og 

budsjett sett mot langtidsbudsjett. Budsjettet viser en drift som styres mot et resultat i null. 

Budsjettet ble lagt fram med følgende kommentarer: 

- Midler fra Sparebankstiftelsen til prosjektet «Dommerløftet» er brukt opp tidlig i 2025. 

Foreløpig anslag på dommergebyrer som faktureres i regnskapsåret 2025 (for sesongen 

2024/2025) er ventet å være betydelig redusert. Dette innebærer at dommerarbeidet løses 

på andre måter enn i øyeblikket. I forsalget ligger det inne 60 veiledninger (30 som 

finansieres av «Dommerløftet» og 30 som tas fra driften.) 

- Personalkostnader ifm. midler fra Sparebankstiftelsen i prosjektet «Lokalmiljøklubb» brukes 

til å dekke deler av lønnen til lokalt ansatte i Utviklingsavdelingen. 

- Påmeldingsavgifter er beregnet ut fra dagens aktivitetsnivå, men med vedtatte økninger i 

påmeldingssatsene. 

- Regionscup går isolert sett med 76’ i underskudd, men det er ikke budsjettert med inntekter i 

tiltaket. Styrets medlemmer ønsker ikke å innføre en påmeldingsavgift før dette er behandlet 

på regionstinget. 

- Sonelag er ventet å gå 80’ i underskudd, der 50’ er engangskostnader som følge av innkjøp 

utstyr. Det er noe usikkerhet på inntektssiden siden den deltagelsen på U19-landslag jenter 

er høy nå i begynnelsen, noe som reduserer aktivitetsnivået for de eldste jentene i 

sonelagstiltaket. 

- Fagfeltet «dommer» går ca 100’ i minus før dommergebyrer kommer inn (budsjettert til 200’ 

i 2025). Dette er ikke iberegnet 125’ som dekkes av «dommerløftet». 

- Fagfeltet klubbutvikling går 90’ i minus. Mye avhengig av gjennomføring av klubbseminaret. 

- Styret ønsker at aktivitetsstøtte fra Oslo Idrettskrets og Viken idrettskrets relatert til bandy 

og landhockey overføres til sentralleddet. Dette siden de to nevnte idretter driftes i hovedsak 

derfra. I 2025 er dette ventet å utgjøre ca 70.000 kr. 

Vedtak: 

Budsjett for 2025 ble vedtatt med kommentarer som kom frem i møtet. 

 

Sak 43/2024-2026 – Klyngemøter 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Vi er i gang med klyngemøter. Tema er klubbutvikling og jenteinnebandy. Lars Friestad har vært med 

og fortalt om Nittedals vei til dagens situasjon.  

Datoer og steder for kommende klyngemøter kan finnes på isonen.no for de som ønsker å delta. 
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Sak 28/2024-2026 – Klubbseminar 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Denne våren vil det for første gang på mange år hverken avholdes årsmøte eller regionsting i OABR. I 

stedet foreslås det å arrangere et klubbseminar fredag 25. og lørdag 26. april 2025. Før det sendes ut 

invitasjon var det behov for å bestemme innhold og booke lokaler. 

Vedtak: 

Klubbeseminar holdes fredag 25. og lørdag 26. april 2025.  

Mulige tema for klubbseminar er: 

• Tema 1: Langtidsplan 

• Tema 2: Sesongbestemmelser 25/26 

• Tema 3: «Motivasjonsdel»  

For å tilpasse eventuelle endringer for sesongbestemmelsene, og deltakende lag i seriespill, utsettes 

påmeldingsfristen for regionseriene i OABR til 1. juni 2025. 

 

Sak 30/2024-2026 – Kriterier for tildeling av arrangement 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Administrasjonen gikk gjennom forslag til retningslinjer for fordeling av arrangement i OABR. 

Forslaget var basert på tidligere kriterier for fordeling av minirundearrangement og tilpasset dagens 

situasjon. Kriteriene skal være gjeldende for tildeling av regionscup og minirunder i Oslo og Akershus 

Bandyregion. Det foreligger egne kriterier for NM aldersbestemte klasser fra forbundet sentralt. 

Vedtak: 

Retningslinjene for fordeling av arrangement ble vedtatt med de tilleggene og endringene som kom 

frem under møtet.  

 

Sak 44/2024-2026 – Sonelag 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Det ble informert om at arbeidet med sonelag er i gang. Følgende personer er engasjert: 

- Paul Andre Hermansen (jenter 2009-2010) 

- Julie Kværnerud (jenter 2009-2010) 

- Kristian Skaug (jenter 2007-2008, men med som keepertrener for de andre treningsgruppene 

på de første samlingene) 

- Anette Berg (gutter 2008-2009) 

- Sindre Bjerknes (gutter 2008-2009) 
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- Ronny Baltzersen (koordinator jenter) 

- Line Riisa (koordinator gutter) 

Samlingene er planlagt som følger: 

- Samling 1: 15. – 16.februar 2025 (Slorahallen/Eika Fet Arena) 

- Samling 2: 26. – 27.april 2025 (Eika Fet Arena) 

- Samling 3: 14. – 15. juni 2025 (Eika Fet Arena) 

Trenerne har tatt ut spillerne til breddesamlingen 15-16. februar, klubbene ble varslet om uttaket 

fredag 31. januar 2025 og bedt om å bekrefte tilbake at spillerne vil delta. Uttaket publiseres på 

nettsidene til OABR. 

I regionen var det totalt sett 199 lisensierte utøvere fra 19 klubber i gruppen gutter 2008-2009 og 

135 lisensierte utøvere fra 18 klubber i gruppen jenter 2009-2010. Dette var grunnlaget for uttaket til 

første samling. 

I forbindelse med det første uttaket var det invitert 53 gutter født 2008-2009 og 57 jenter født 2009-

2010. Styret bemerket at det var satt en øvre grense på 50 spillere for hvert kjønn og at uttaket slik 

det forelå i styremøtet ikke var i henhold til tidligere styrevedtak. Administrasjonen tar 

bemerkningen til etterretning og følger dette opp i videre arbeid med sonelagene. 

 

 

Sak 45/2024-2026 – Utfordrende forhold rundt dommerens hverdag 

☐ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Det har dukket opp ulike utfordringer knyttet til fagfeltet dommer. Utfordringene er knyttet til 

kampstraffer og dommeroppdrag, dommere som ikke vil møte til kamp i noen haller, samt ubetalte 

dommerregninger.  

Det ble diskutert løsninger under møtet. 

Administrasjonene forhører seg rundt det juridiske knyttet til kampstraffer og dommeroppdrag. 

For klubber der det er en gjentagende utfordring at dommerregninger ikke blir betalt og/eller 

klubben har en hjemmearena der dommere vegrer seg for å møte til kamp, er det ønskelig at OABR 

ber om en tilbakemelding og tiltaksplan på hva klubben gjør for å bedre situasjonen. Videre 

oppfølging som følger: 

1) Dersom ikke tiltaksplan sendes OABR, etter henvendelse, setter ikke OABR opp dommere til 

klubbens kamper og klubben må selv stille med dommere til kamp.  

2) Dersom ikke klubben setter opp dommere til kamp, vil klubbens lag tape kampen.  
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Sak 38/2024-2026 – Avklaring av regionenes myndighet til å lage lokale bestemmelser 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Det er avklart med NBF sentralt at  det på generelt grunnlag ikke kan lages mer inngripende regler 

enn det kampreglementet/spillereglementet legger til grunn.  

I tillegg står vi fritt til å lage egne regler i de tilfeller hvor regelverket har ulike varianter av 

«administrerende myndighet kan dispensere». Årsmøtet innebandy, gjennom formuleringene i 

kampreglementet, har delegert myndigheten videre til «administrerende myndighet» og dermed står 

vi fritt til å vedta egne regler uten at dette må til godkjenning i andre organer. Det presiseres 

riktignok at ordet «dispensere» betyr at man kan gi mindre bebyrdende regler for omverdenen, men 

ikke strengere regler (med mindre regelen åpner for dette). 

 

Sak 46/2024-2026 – Diverse infosaker 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak  

• Daglig leder og styreleder er invitert til å delta i styremøte i innebandyseksjonen for å 

diskutere brevet som er sendt fra OABR i april 2024. 

• Daglig leder og styreleder er også invitert møte med president og generalsekretær i NBF. 

• Daglig leder informerte kort om situasjonen rundt økte forsikringspremier knyttet til 

lisensordningen i innebandy. 

• Daglig leder informerte om henvendelser fra miljøet om futsal som er på vei inn i hallene. 

 

Referent: 

Andre Hagen 

fredag 7. februar 2025 

 

Endelig godkjent av styret: 

tirsdag 4. mars 2025 

 


